
                                                                Protokół z XXVI sesji
        Rady Miejskiej w Rynie 

                                                       z dnia 28 stycznia  2009 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn w godz.15,00 do 
16,20.

W obradach uczestniczyli:
- Radni Rady Miejskiej
- Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
- Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
- Skarbnik Gminy  -  Irena Olszewska
- Radca Prawny    - Teresa Dąbrowska
- Kierownicy jednostek podległych

 Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

między  sesjami.
5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o nowych aktach prawnych.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 153/3 i 160/16
    w Rynie.                                                                                                                                   
10.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy Ryn nieruchomości
     Skarbu Państwa w obrębie Wejdyki.                                                                                      
11.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 177/2 we wsi
    Jeziorko.                                                                                                                                  
12.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 177/3 we wsi
    Jeziorko.                           
13.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy z organizacjami
     pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia   
     2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 
     2009”.   
14.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
     Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w  2009 r.    
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii
      na terenie Gminy Ryn na 2009 r.                                                                                           
16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Mazurskiego Związku 
     Międzygminnego- Gospodarka Odpadami z siedzibą w Giżycku. 
17.Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe  
     warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,   
     funkcyjnego, za warunki  pracy  oraz wysokość i warunki wypłacania innych  składników  
     wynagrodzenia wynikających ze  stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania   
     wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i  godziny doraźnych zastępstw, a także  
     wysokość  nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz  szczegółowe zasady jego  
     przyznawania i wypłacania.                                                          
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy na 2009 rok. 
19. Przedłożenie sprawozdań z  pracy komisji w 2008 r. 
20. Sprawy różne.
21. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia obrad XXVI sesji  Rady Miejskiej  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Jarosław 
Guz. 

Przewodniczący,  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad.  W  trakcie 
stwierdzenia prawomocności w sesji uczestniczyło 12 radnych ( nieobecny radny R. Parciński,Z. 
Olszewski, J. Misiul.)

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – wniósł :
1/ o zdjęcie z porządku obrad punktu 17 ) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu    
    określającego wysokość i szczegółowe  warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: za  
    wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki  pracy  oraz wysokość i warunki  
    wypłacania innych  składników  wynagrodzenia wynikających ze  stosunku pracy,  
    szczegółowy sposób obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i  godziny  
    doraźnych zastępstw, a także wysokość  nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz   
    szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.                              
2/ o wprowadzenie do porządku punktu 17 a ) Podjecie uchwały w sprawie wyznaczenia do 
    sprzedaży działki nr 161/1 w Słabowie.

Rada jednogłośnie w obecności 12 radnych przyjęła porządek z zaproponowaną wyżej zmianą.

Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Uwag do protokółu nie zgłoszono.
Protokół został przyjęty jednogłośnie w obecności 12 radnych.

Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w  
         okresie między  sesjami.

Pan J. Guz - Przewodniczący Rady przedstawił pismo Rejonu Dróg Wojewódzkich w Kętrzynie 
będące odpowiedzią  na wniosek dotyczący ustawienia  fotoradaru w miejscowości  Sterławki 
Wielkie.  Rejon  Dróg  stwierdził,  że  zgodnie  z  prawem  o  ruchu  drogowym  czuwanie  nad 
bezpieczeństwem i prządkiem na drogach, kierowanie ruchem i jego kontrolowanie należy do 
zadań policji.

Rada Miejska  uczciła minutą ciszy śmieć Pana Sylwina Mazura – dyrektora PGR w latach 
1979-1987; radnego Miasta i Gminy Ryn; członka Prezydium Rady i przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa w latach 1978-1984; kapitana rezerwy Wojska Polskiego odznaczonego Kawalerskim 
Krzyżem Orderu Polski.

Na sesję przybył radny Pan J. Misiul – w obradach uczestniczy 13 radnych.
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady i działalności w okresie między 
         sesjami - Sprawozdanie zostało doręczone radnym przed sesją – stanowi załącznik nr 1a 
         do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz poinformował, że:
1/ Odbyło się walne zebranie Lokalnej Grupy Działania – 9, na którym wyłoniono rade, której 
zadaniem będzie ocena zgodności składanych wniosków ze strategią lokalną.
2/ Odbyły się dwa spotkania ze związkami zawodowymi, na których negocjowano regulamin 
określający wysokość i szczegółowe warunki  przyznawania nauczycielom dodatków. Spotkania 
zakończyły się podpisaniem przez związki zawodowe przedłożonego projektu uchwały.
3/ Odbyło się spotkanie z Zarządem Dróg dotyczące przekazania dokumentów związanych z 
budowa i modernizacja chodnika w Sterławkach Wielkich.
4/ Wyłoniono wykonawcę na opracowania urbanistyczne dla Miasta i Gminy.
5/ Odbyło się spotkanie z organizatorami imprezy „ Bezpiecznie nad wodą”, którą będą objęte 
trzy  województwa:  warmińsko  –  mazurskie,  pomorskie  i  mazowieckie.  Planowana  jej 
inauguracja ma się odbyć w Rynie. Koszt inauguracji organizatorzy ocenili na 800 000 zł. Gmina 
musiała by pokryć koszt występu zespołu muzycznego.
6/ Zarząd Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami – zawarł umowę na 
opracowanie projektu dotyczącego budowy zakładu utylizacji.
7/ W mieście partnerskim Jurbarkas na Litwie po wyborach doszło do zmian personalnych. 
Wybrano nowego mera, a dotychczasowy mer został jego zastępcą.
8/ Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad rozstrzygnęła przetarg na przebudowę drogi 
w Rynie.

Ad.6 Informacja o nowych aktach prawnych.

Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy poinformowała, że:
1/ w Dz. U. Nr 1 pod poz. 1 ukazała się ustawa z 21 listopada 2008r. w sprawie zmiany ustawy 
–  Karta  Nauczyciela.  Zmiana    dotyczy  wynagrodzeń  nauczycieli  i  nakłada  nowe  zadania 
samorządom:
od 1 stycznia 2009r. obowiązują nowe stawki wynagradzania :
- nauczyciel stażysta – 100 % kwoty bazowej
- nauczyciel kontraktowy – 111 kwoty bazowej
- nauczyciel mianowany 144 % 
- nauczyciel dyplomowany 184 % .
Kwota bazowa ma być określana w ustawie budżetowej i jej planowana wysokość na 2009r. ma 
wynosić 2177,86 zł a od 1.09.2009r – 2286,75.
Zniesiono obowiązek uchwalania regulaminu na 1 rok kalendarzowy.
Samorząd ma obowiązek ustalić  w regulaminie składniki  wynagrodzenia na takim poziomie, 
żeby  przeciętna  pensja  nauczycieli  poszczególnych  stopni  awansu  zawodowego  w  jego 
szkołach nie była niższa niż średnia płaca określona w Karcie Nauczyciela.
W  grudniu  każdego  roku  burmistrz  będzie  miał  obowiązek  dokonać  analizy  wysokości 
wynagrodzeń  nauczycieli  i  w  przypadku  ich  zaniżenia  w  stosunku  do  średnie  –  wypłacić 
jednorazowy dodatek uzupełniający – z dochodów własnych gminy.
Sprawozdanie z  wykonania tego obowiązku należy złożyć 10 stycznia każdego roku radzie 
gminy, związkom zawodowym nauczycieli oraz regionalnej izbie obrachunkowej.
Ustawa  określa  również,  że  czas  pracy  nauczyciela  nie  może  przekraczać  40  godzin 
tygodniowo.  Składa  się  on  z  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych,  innych 
czynności  i  zajęć  wynikających  z  potrzeb  i  zainteresowań  uczniów,  zajęć  i  czynności 
związanych z przygotowaniem się do zajęć, samokształceniem, doskonaleniem zawodowym.  
Od  1  września  2009r.  wprowadzony  zostaje  obowiązek  prowadzenia  1  godziny  zajęć 
świetlicowych tygodniowo przez nauczyciela.  Od 1.09.2010 – 2 godziny.
Z obowiązku tego zwolnieni są dyrektorzy szkół. 
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2/ Zmianie uległa ustawa o ochronie gruntów rolnych i leśnych, na podstawie której  zmiana 
przeznaczenia  gruntów rolnych  położonych  w miastach jest  dokonywana na takich  samych 
zasadach jak  zmiana przeznaczenia  innych gruntów niepodlegających szczególnej  ochronie 
(np. poprzez zmianę przeznaczenia w planie zagospodarowania przestrzennego).  

3/ Na 7 czerwca br. zaplanowany termin wyborów do parlamentu europejskiego.

Ad.7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.

Pani  A.  Szymanek  zwróciła  się  z  zapytaniem  do  Dyrektora  RCK  dlaczego  w  Rynie  nie 
zorganizowano zbiórki na rzecz Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.

Pan M.  Podskalny – Dyrektor  RCK odpowiedział,  że kiedy na dwa miesiące przed zbiórką 
zgłosił się do fundacji odpowiedziano mu, że jest już za późno.

Pani A. Szymanek odnośnie utrzymania chodników stwierdziła, że wcześniej było ślisko, a teraz 
jest brudno na chodnikach.

Pan J.Karpiński – Burmistrz odpowiedział, że zima ma to do siebie , że pada śnieg, jest ślisko, a 
kiedy przychodzi odwilż chodniki są brudne. Stwierdził, że w Rynie chodniki są znacznie lepiej 
utrzymane niż np. w Giżycku, czy też Olsztynie.

Pani T.Skwarska dodała, że jej zdaniem chodniki są dobrze utrzymane nie ma na nich lodu, a 
że leży na nich piasek to dobrze, bo zima jeszcze się nie skończyła.

Pan J.  Leczycki  –  Prezes PGKiM podkreślił,  że kiedy na chodnikach leży piasek łatwiej  je 
utrzymać w przypadku wystąpienia kolejnych opadów śniegu.

Pani A. Szymanek odpowiedziała, że ona nie miała na myśli leżącego na chodnikach piachu.

Pan  J.Karpiński  –  Burmistrz  poinformował  Radę  o  pozytywnej  opinii  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki w sprawie wycofania udziału z PGKiM sp. z 
o.o. w Rynie w formie nieruchomości cmentarza komunalnego w Rynie oraz drogi dojazdowej 
do cmentarza.

Ad.8 Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje – odpowiedzi udzielono w pkt.7

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 153/3 i  
         160/16  w Rynie. 

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży nieruchomości nr 153/3 i   160/16  w Rynie.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/247/08 – stanowi załącznik nr  2 do niniejszego protokółu.
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Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy Ryn  
           nieruchomości Skarbu Państwa w obrębie Wejdyki. 

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji   poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania na mienie 
komunalne gminy Ryn nieruchomości Skarbu Państwa w obrębie Wejdyki.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/248/08 – stanowi załącznik nr  3 do niniejszego protokółu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 177/2 we 
           wsi Jeziorko. 

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji  -  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  do 
sprzedaży nieruchomości nr 177/2 we  wsi Jeziorko.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/249/08 – stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokółu.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 177/3 we 
           wsi Jeziorko.                           

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie   wyznaczenia  do 
sprzedaży nieruchomości nr 177/3 we wsi Jeziorko.                          

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/250/08 – stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokółu.
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Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy z organizacjami
          pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24  
          kwietnia  2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie 
          Gminy Ryn na rok 2009”.   

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani  T.  Skwarska  –  Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  Komisja  Oświaty,  Kultury  i 
Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie uchwalenia 
„ Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy  z  dnia  24   kwietnia   2003r.   o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie na terenie  Gminy Ryn na rok 2009”.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/251/08 – stanowi załącznik nr  6 do niniejszego protokółu.

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
           Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w  2009 r.   

                                                                                         
Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani  A.  Szymanek  –  Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  Komisja  Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i   Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 
2009 r.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/252/08 – stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokółu.

Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania    
           Narkomanii  na terenie Gminy Ryn na 2009 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pani  A.  Szymanek  –  Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  Komisja  Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii  na terenie Gminy Ryn na 2009 r.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/253/08 – stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokółu.
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Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Mazurskiego Związku 
          Międzygminnego-  Gospodarka Odpadami z siedzibą w Giżycku. 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały.

Pan S. Dąbrowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod głosowanie projekt  uchwały  w sprawie przyjęcia 
zmian do statutu Mazurskiego Związku Międzygminnego-  Gospodarka Odpadami z siedzibą w 
Giżycku.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie w obecności 13 
radnych ( ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych).
Uchwała Nr XXVI/254/09 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość i  
           szczegółowe  warunki  przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,  
           motywacyjnego,   funkcyjnego, za warunki  pracy  oraz wysokość i warunki 
           wypłacania innych  składników  wynagrodzenia wynikających ze  stosunku pracy,  
           szczegółowy sposób obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i      
           godziny doraźnych zastępstw, a także  wysokość  nauczycielskiego dodatku  
           mieszkaniowego oraz  szczegółowe zasady jego  przyznawania i wypłacania. 

                     -   punkt zdjęty z porządku   - 

Ad.17 a -  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 161/1 
                 w Słabowie.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 
do sprzedaży działki nr 161/1  w Słabowie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/255/08 – stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokółu.

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy.

Pan  S.  Dąbrowski  –  Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
budżetu Miasta i Gminy na 2009 rok.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała został podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych.
Uchwała Nr XXVI/256/08 – stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokółu.
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Ad.19 Przedłożenie sprawozdań z  pracy komisji w 2008 r. 

Sprawozdania z prac komisji przedłożyli:
1/ Pan M. Szczebiot  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – załącznik nr  12
2/ Pan S. Dąbrowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa
                                    i Turystyki – załącznik nr  13
3/ Pani T. Skwarska  - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu- załącznik nr  14
4/ Pani A. Szymanek - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw   
                                    Socjalnych   i Zdrowia – załącznik nr  15

Ad.20 Sprawy różne.

Pan  J.  Karpiński  –  Burmistrz  poinformował,  że  jak  co  roku  gmina  będzie  zatrudniała 
pracowników  publicznych  i  interwencyjnych.  Podkreślił,  że  jeżeli  jednostki  podległe  są 
zainteresowane zatrudnieniem takich osób mogą składać takie zapotrzebowania, ale wyłącznie 
za pośrednictwem gminy.

Ad.21 Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXVI sesję Rady 
Miejskiej w Rynie.

Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej
Bożena Dybała
                                                                                                        Jarosław Guz
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